



## **MEDIA RELEASE**

**Lambert and Murray Win at  
National Team Selection Event**



(BRANDON), December 1, 2024 - Frédérique Lambert (Montréal, QC) and Samuel Murray (Baie-Comeau, QC) are heading home from the Fall National Team Selection Event in Brandon, with respective wins in the Women's and Men's Open Singles divisions. The tournament was held on November 29 to 30 at the Brandon Sportsplex.

Lambert dominated in pool play in the women's division and went on to defeat Saskatoon's Danielle Ramsay in Saturday's final in straight sets (11-7, 11-4, 11-2). Ramsay earned her spot in the final by upsetting second-seeded Juliette Parent (Saint-Jacques, QC) in pool play. Parent later defeated Winnipeg's Cher Allen to take bronze.

In the men's division, Murray battled Coby Iwaasa (Lethbridge, AB) in an exciting five-set final, winning 3-11, 11-8, 6-11, 11-7, 11-6. The two rivals have faced off in several national level finals over the years, but this was one of the closest matches the two have played in some time. The bronze medal match was tightly contested with Kurtis Cullen (Brandon, MB) edging Trevor Webb of Kitchener, ON in five sets with scores of 10-12, 11-9, 9-11, 11-9, 11-8.

Tournament results have an impact on the selection of Team Canada for the 2025 Pan American

Championships and the 2025 Chengdu World Games. Points accumulated also count towards national team placement for next season.

The tournament also provided valuable preparation for Canada's World Junior Championship team, competing in Guatemala City starting December 6.

Hosted by the Brandon Racquetball Association alongside the Brandon Classic, the tournament also featured junior divisions. The event kicked off with a fun doubles event that paired National Team athletes with juniors, highlighting the strong sense of community within racquetball.

Canada's next major racquetball event is the Winter National Team Selection Event, set for February 7-9, 2025, in Vernon, BC.

Racquetball Canada thanks the Brandon Racquetball Association, Racquetball Manitoba, and Sport Canada for supporting this tournament and high-performance racquetball in Canada.

Racquetball Canada also thanks Paul Shanks and Mckenzie Brayley for their work in live streaming the selection event matches. Recorded matches can be found on Racquetball Canada's Facebook Page and YouTube channel. Links to all social accounts can be found at the bottom of this email.

**Complete results:** <https://secure.racquetballcanada.ca/entry-list/matches/1014507/>

---

#### **About Racquetball Canada**

Racquetball Canada is the national governing body for the sport of racquetball in the country. Committed to promoting and developing racquetball from grassroots to elite levels, Racquetball Canada aims to foster participation, organize national and international competitions, and advance the sports growth across the country. Join our community.

#### **Media Contact:**

##### **Jan Hanson**

Communications, Diversity & Safe Sport Director  
Racquetball Canada  
[communications@racquetballcanada.ca](mailto:communications@racquetballcanada.ca) | 306.502.4422

---



## **COMMUNIQUE**

**Lambert et Murray remportent les épreuves de**

## sélection de l'équipe nationale



(BRANDON), le 1 décembre 2024 - Frédérique Lambert (Montréal, QC) et Samuel Murray (Baie-Comeau, QC) rentrent à la maison après avoir remporté les épreuves de sélection d'automne de l'équipe nationale à Brandon, dans les divisions ouvertes de simple féminin et masculin. Le tournoi s'est déroulé les 29 et 30 novembre au Sportsplex de Brandon.

Lambert a dominé le jeu de poule dans la division féminine et a battu Danielle Ramsay, de Saskatoon, dans la finale de samedi, en trois sets (11-7, 11-4, 11-2). Ramsay a obtenu sa place en finale en battant Juliette Parent (Saint-Jacques, QC), deuxième favorite, lors de la poule. Parent a ensuite battu Cher Allen, de Winnipeg, pour remporter la médaille de bronze.

Chez les hommes, Murray a affronté Coby Iwaasa (Lethbridge, AB) dans une finale passionnante en cinq manches, remportant la victoire sur la marque de 3-11, 11-8, 6-11, 11-7, et 11-6. Les deux rivaux se sont affrontés dans plusieurs finales de niveau national au fil des ans, mais ce fut l'un des

matches les plus serrés qu'ils aient disputés depuis un certain temps. Le match pour la médaille de bronze a lui aussi été très disputé, Kurtis Cullen (Lethbridge, AB) l'emportant sur Lee Connell, de Saskatoon, en cinq sets sur des scores de 10-12, 11-9, 9-11, 11-9, et 11-8.

Les résultats du tournoi ont une incidence sur la sélection d'Équipe Canada pour les Championnats panaméricains de 2025 et les Jeux mondiaux de Chengdu de 2025. Les points accumulés comptent également pour le classement en l'équipe nationale pour la saison prochaine.

Le tournoi a également fourni une préparation précieuse à l'équipe canadienne du Championnat du monde junior, qui participera à cette compétition à Guatemala City à partir du 6 décembre.

Organisé par l'association de racquetball de Brandon en même temps que la Classique de Brandon, le tournoi comportait également des divisions juniors. Le coup d'envoi a été donné par un amusant tournoi de double réunissant des athlètes de l'équipe nationale et des juniors, ce qui a favorisé l'établissement d'un lien communautaire solide dans le domaine du racquetball.

Le prochain événement majeur de racquetball au Canada sera les épreuves de sélection d'hiver de l'équipe nationale, qui auront lieu du 7 au 9 février 2025, à Vernon, en Colombie-Britannique.

Racquetball Canada remercie l'association de racquetball de Brandon, l'association de racquetball du Manitoba et Sport Canada pour leur soutien au racquetball de haute performance au Canada.

Racquetball Canada remercie également Paul Shanks et Mckenzie Brayley pour leur travail de diffusion en direct des matches de l'événement de sélection. Les matches enregistrés peuvent être consultés sur la page Facebook et le canal YouTube de Racquetball Canada. Les liens vers tous les comptes sociaux se trouvent au bas de ce courriel.

**Résultats complets :** <https://secure.racquetballcanada.ca/fr/liste-de-confirmation/matches/1014507/>

---

### À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Joignez-vous à notre communauté dès aujourd'hui!

**Pour plus d'informations, veuillez contacter :**

**Jan Hanson**

Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport  
Racquetball Canada  
[communications@racquetballcanada.ca](mailto:communications@racquetballcanada.ca) | 306.502.4422

---

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

Join our Social Community!